

List of Directors of Subsidiaries of Vitasoy International Holdings Limited (the “Company”)

維他奶國際集團有限公司(「本公司」)各附屬公司之董事名單

The names of all directors and alternate directors who have served on the boards of the subsidiaries of the Company (the “Subsidiaries”) during the year ended 31st March, 2024 and/or the period from 1st April, 2024 to 20th June, 2024 (the date of Report of the Directors of the Company for the year ended 31st March, 2024) are set out below and those marked with an asterisk * are directors or alternate directors as at 20th June, 2024.

於2024年3月31日止年度內及/或2024年4月1日至2024年6月20日(即本公司截至2024年3月31日止董事會報告之日期)止之期間內,所有出任本公司各附屬公司(「附屬公司」)之董事及候補董事姓名如下(註有「*」的人士於2024年6月20日為在任董事)。

English	中文
Mr. ANASTASI Victor	Victor ANASTASI 先生
Mr. CARDONA Etienne Borg	Etienne Borg CARDONA 先生
* Mr. CHAN Kai Yip Anthony	陳啟業先生
* Ms. CHEN Qiuli, Julia	陳秋麗女士
* Mr. GUIDETTI Roberto	陸博濤先生
Ms. HU Yimei, Christine	胡易梅女士
Mr. HUANG Xue Ming	黃學明先生
* Ms. IYER Sangeerni Mahalinga	Sangeerni Mahalinga IYER女士
Mr. LEE Kay Beng	Kay Beng LEE先生
* Mr. LI Yintao	李銀濤先生
* Ms. LIU Jin, Sherry	柳勁女士
* Mr. LO Yau Lai, Winston	羅友禮先生
* Mr. LYE Eugene	黎中山先生
* Mr. MARCHANT Christopher Lloyd	Christopher Lloyd MARCHANT先生
* Ms. NG Hui San, Wendy (Alternate Director)	黃惠珊女士(候補董事)
* Ms. NG Ian Hong	吳茵虹女士
* Ms. ONG Ai Huay, Cassandra	Ai Huay ONG女士
* Mr. PANG Sio Kai, Wayne	彭紹楷先生
* Mr. THAY Chee Huat	戴志樺先生
Mr. TYACK David Bruce Charles	David Bruce Charles TYACK先生
* Mr. XU Youshan	徐有山先生